
 
 

Bilaga1 - Skidting ÅSF Längdskidor 

Bilaga 1 från Ångermanlands Skidförbund (längd) skidting lördag den 26:e maj 2018 på Hallstaberget i 

Sollefteå. 

I samband med grupparbeten baserade på enkäten ”Framtidens längdskidtävlingar i Ångermanland”, 

framtida ICA/Folksam Cup samt av Vårby IK inlämnad motion enas skidtinget om följande punkter från 

gemensamma grupparbeten. 

 

Punkterna presenteras i formen, ”behålla”, ”utveckla” samt ”sluta med”. 

 

Behålla 

 Viktigt att små tävlingar behålls och skapas utrymme för, detta för att värna och behålla ”bredden” 

samt jobba för rektangeln inom ”Strategi 2025”. 

 Kvalitet på tävlingar, inbjudningar, PM, speaker, ungdomarna visar på uppskattning för de 

tävlingar som bedrivs i Ångermanland, viktigt att inte tappa bort kärnvärdena i detta under 

utvecklingen. 

 Distanstävlingar är uppskattade, främst intervallstart, SSF har rekommendationer för 

ungdomstävlingar där man bland annat uppmuntrar till varierande distanser och inte enbart 1.5km, 

2.5km samt 5km.. Behåll distanstävlingar men kanske utveckla distanserna. 

 Ungdomarna önskar behålla tidtagning från nio år samt att resultaten presenteras på 

tävlingsarenan, viktigt att ledare och föräldrar utbildas i att skilja på prestation och resultat och att 

det är prestationen vi alltid skall uppmärksamma och glädjas med.  

 

 

Utveckla 

 Fler tävlingar i sprint samt stafett efterfrågas, kanske kan dessa kombineras i sprintstafetter samt 

tävlingar baserade på moment med inslag av ski-cross eller teknikpartier. 

 Klubbarna uppmanas prata mer med varandra vid planering av tävlingar, så att det uppstår 

variation, kanske kan det via samarbeten tex skapas en ”Tour-helg” av några tävlingar i/runt 

Örnsköldsvik? Åkarna lyfter fram Järpens skidspel samt Tour de Fyrfasen som uppskattade 

tävlingar enligt denna modell. 

 Dubbelhelger kan ibland ersättas med att två tävlingar istället arrangeras under en och samma dag. 

 Vi uppmanar alla arrangörer att erbjuda priser även till de öppna klasserna. 

 Om möjligt utveckla tävlingsprogrammet så att någon helg under säsongen lämnas fri. 



Sida 2 

 

 

Sluta med 

 Prisborden skall ej längre innehålla enbart det antal priser som det är respektive åkare i varje klass, 

som minst skall det vara tre-fyra priser fler än tävlande per klass, så att även den som väljer sist kan 

välja pris. 

 

 

Andra punkter som behandlades 

 Dubbelklasser, bör vi ha det i framtiden, eller går det att hitta lösningar för att arbeta bort dem? 

Utmaningarna är antal åkare i de olika klasserna samt att tävlingar sträcks ut. 

 Genusperspektiv på tävlingarna/priser? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokollförare 

Jens Boveng 


